

Date: February 11th, 2022

Circular No: 18/ AY 2021-2022
Subject: Parent-Teacher-Conferences

Dear Parents,

I am pleased to inform you that we are offering you an opportunity to meet with your child's teachers to discuss their progress and the current grades, Standardized MAP (Lexile and mathematics scores), first term internal assessments, and their next steps for this academic year. **All meetings will be held virtually on Google meet.**

The Parent-Teacher-Conferences (PTC) meetings are scheduled on the following dates as per the previous calendar shared with all parents:

Monday, February 14th to Thursday, February 17th, 2022:

Kindergarten, teachers will communicate *with parent through DOJO to register a time and day convenient for you to meet with them to discuss your children's progress. Please note: Normal school hours will be followed from 8:00 a.m. to 3:00 p.m. for the rest of the school.*

Monday, February 21st to Thursday, February 24th, 2022:

Grade 6-11 All English, Arabic, Islamic and subject teachers.

Teachers will send the meeting links through DOJO to register a time and day convenient for you to meet with them to discuss your children's progress and attainment thus far. Please note: The school closes at 1:00 p.m. to accommodate parents.

Monday, February 28th to Thursday, March 3rd, 2022:

Grades 1-5 All homeroom, Arabic, Islamic, and subject teachers.

Teachers will send the meeting links through DOJO to register a time and day convenient for you to meet with them to discuss your children's progress and attainment thus far. Please note The school closes at 1:00 p.m. to accommodate parents.

Procedures:

During the PTC weeks that will take place on February 21st – March 3rd, 2022, the school will close at 1:00 p.m.

Bus students will leave at **12:50 p.m.**

Car students will leave at 1:00 p.m.

Except on Friday, buses will leave at 11:50 a.m., and car students will leave at 12:00.

NO parents' meetings will be scheduled on a Friday due to the noon dismissal and prayer times.

PTC Meetings will start from 2:30 p.m. to 6:00 p.m.

Meetings will be scheduled for 10 minutes each.

Please note: The link will close on Monday at 11:00 a.m. before the PTC week commences.

All Teachers will be at the school for the virtual meetings with parents.

Parents who could not schedule a meeting during the specific week with all teachers may contact subject teachers to schedule an alternative time with them. We trust that our parents will have ample time to arrange meetings with their children's class teachers, subject and learning support teachers.

We look forward to welcoming our parents online during the Parent-Teacher-Conferences, and we trust that you will experience that the staff of Ajyal Al Falah pride themselves in delivering high-quality teaching and learning for all our students.

Yours sincerely,



Antoinette Brown
Principal Director



التاريخ: 11 فبراير 2022

تعميم رقم 18/ العام الأكاديمي 2021-2022

الموضوع: اجتماعات أولياء الأمور للفصل الثاني

السادة أولياء الأمور الكرام، تحية وبعد

يسرني أن أبلغكم بأننا نقدم لكم فرصة الالتقاء بمعلمي أبنائكم لمناقشة تقدمهم الأكاديمي، فيما يخص درجات الفصل الأول، اختبارات قياس التقدم الأكاديمي، والخطوات التالية لهذا العام الدراسي. وستعقد جميع الاجتماعات عن بعد عن Meet.

يعد التعاون مع المدرسة والبقاء على اتصال مع معلمي أبنائكم أمراً ضرورياً لهم لتحقيق النجاح.

اجتماعات أولياء الأمور لطلاب الرّوضة الأولى والثانية:

- من يوم الاثنين 14 فبراير الى الخميس 18 فبراير 2022.
- سيتواصل المعلمون مع أولياء الأمور من خلال كلاس دوجو لاختيار الموعد المناسب لمناقشة تقدم الطلاب.
- يرجى الملاحظة: سيتم اتباع ساعات الدراسة العادية من الساعة 8:00 صباحاً حتى الساعة 3:00 مساءً لبقية المدرسة.

اجتماعات أولياء الأمور الطلاب من الصف السادس الى الصف الحادي عشر:

- من يوم الاثنين 21 فبراير الى الخميس 24 فبراير 2022.
- عن بعد من الساعة 2:30 مساءً حتى الساعة 6:00 مساءً، لمدة 10 دقائق (لكل ولي أمر طالب)
- سيرسل المعلمون رو ابط الاجتماع من خلال كلاس دوجو لاختيار الموعد المناسب لمناقشة تقدم الطلاب.
- يرجى الملاحظة: تغلق المدرسة أبوابها في الساعة 1:00 بعد الظهر .

اجتماعات أولياء الأمور طلاب من الصف الأول إلى الصف الخامس:

- تبدأ من يوم الاثنين 28 فبراير إلى الخميس 3 مارس 2022.
- عن بعد من الساعة 2:30 مساءً حتى الساعة 6:00 مساءً، لمدة 10 دقائق لكل اجتماع.
- سيرسل المعلمون روابط اجتماع من خلال كلاس دوجو لاختيار الموعد المناسب لمناقشة تقدم أطفالكم.
- يرجى الملاحظة: تغلق المدرسة أبوابها في الساعة 1:00 بعد الظهر.

نرجو الاطلاع على الملاحظات التالية:

- خلال فترة اجتماعات من 21 فبراير حتى 3 مارس 2022 ولتوفير الوقت الكافي لجميع أولياء الأمور للالتقاء بالمعلمين، قررنا تغيير توقيت خروج جميع الطلاب. علمًا أنّ التغيير سيضمّل تغيير توقيت الحصص فقط ولن يكون هناك تغيير في عدد الحصص. مواعيد المدرسة ستكون من الساعة 8:00 صباحًا حتى الساعة 13:00 ظهرًا.
- ستغادر جميع الحافلات الساعة 12:50.
- سيغادر طلاب السيارات في الساعة 1:00 بعد الظهر
- يوم الجمعة، ستغادر الحافلات في الساعة 11:50 صباحًا، وسيغادر طلاب السيارات 12:00 ظهرًا، لذا الرجاء الالتزام بالتوقيت المحدد للانصراف.
- سيكون اجتماع أولياء الأمور خلال الأسبوعين القادمين من الاثنين إلى الخميس باستثناء يوم الجمعة فلا اجتماع فيه.
- الاجتماعات ستكون يوميًا من ساعة 2:30 إلى 6:00 مساءً، لمدة 10 دقائق (لكل ولي أمر طالب)

سيكون المعلمون في المدرسة أثناء عقد الاجتماعات الافتراضية مع أولياء الأمور.
يمكن للأباء الذين لم يتمكنوا من تحديد موعد للاجتماع خلال الأسبوع المحدد مع جميع المعلمين الاتصال بمعلمي المواد لتحديد موعد بديل معهم.
نتطلع إلى الترحيب بجميع أولياء الأمور خلال الاجتماعات المقبلة، ونحن على ثقة من أنكم تجدون تعليم وتعلم عالي الجودة في أجيال الفلاح.
دمتم بخير وسلامة.



أنطوانيت براون
مديرة المدرسة

